

ANNEX A

ANNEXE A

No. 3729. TREATY INSTITUTING THE EUROPEAN COAL AND STEEL COMMUNITY. SIGNED AT PARIS ON 18 APRIL 1951¹

N° 3729. TRAITÉ INSTITUANT LA COMMUNAUTÉ EUROPÉENNE DU CHARBON ET DE L'ACIER. SIGNÉ À PARIS LE 18 AVRIL 1951¹

No. 4300. TREATY ESTABLISHING THE EUROPEAN ECONOMIC COMMUNITY. DONE AT ROME ON 25 MARCH 1957²

N° 4300. TRAITÉ INSTITUANT LA COMMUNAUTÉ ÉCONOMIQUE EUROPÉENNE. FAIT À ROME LE 25 MARS 1957²

No. 4301. TREATY ESTABLISHING THE EUROPEAN ATOMIC ENERGY COMMUNITY (EURATOM). DONE AT ROME ON 25 MARCH 1957³

N° 4301. TRAITÉ INSTITUANT LA COMMUNAUTÉ EUROPÉENNE DE L'ÉNERGIE ATOMIQUE (EURATOM). FAIT À ROME LE 25 MARS 1957³

AMENDMENTS (*Notes by the Secretariat*)

The Government of Italy registered on 7 December 1984 the Treaty concerning the accession of the Hellenic Republic to the European Economic Community and to the European Atomic Energy Community concluded at Athens on 28 May 1979.⁴

The Act concerning the conditions of accession of the Hellenic Republic and the adjustments to the Treaties, annexed to the said Treaty, which came into force on 1 January 1981, provides for the amendment of the above-mentioned Treaties of 18 April 1951 and of 25 March 1957.

(7 December 1984)

MODIFICATIONS (*Notes du Secrétariat*)

Le Gouvernement italien a enregistré le 7 décembre 1984 le Traité relatif à l'adhésion de la République hellénique à la Communauté économique européenne et à la Communauté européenne de l'énergie atomique conclu à Athènes le 28 mai 1979⁴.

L'Acte relatif aux conditions d'adhésion de la République hellénique et aux adaptations des traités, annexé audit Traité, lequel est entré en vigueur le 1^{er} janvier 1981, stipule la modification des Traités susmentionnés du 18 avril 1951 et du 25 mars 1957.

(7 décembre 1984)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 261, p. 140, and annex A in volumes 486, 535 and 1374.

² *Ibid.*, vol. 298, p. 3, and annex A in volume 1374.

³ *Ibid.*, p. 167, and annex A in volume 1374.

⁴ See p. 221 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 261, p. 141, et annexe A des volumes 486, 535 et 1374.

² *Ibid.*, vol. 294, p. 3, et annexe A du volume 1374.

³ *Ibid.*, p. 259, et annexe A du volume 1374.

⁴ Voir p. 294 du présent volume.